
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 15/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 490/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της υπ’ αριθ. 32/2017 απόφασης του 
Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικός 
Βρεφονηπιακός Σταθμός «Θ.Ζωγιοπούλου», περί 
μη ανανέωσης σύμβασης ΕΣΠΑ (Ε.Ε.Τ.Α.Α.) 
κατηγορίας Ι.Δ.Ο.Χ. 

 
Σήμερα 28 Αυγούστου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-8-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12) Β.Λυκοστράτης, 13) 
Γ. Κάκαρης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Σ.Ασλάνογλου, 
16)Γ.Ορφανίδης, 17)Ε.Ιακωβίδου, 18)Α.Σιακαβάρας, 
19)Θ.Τέτος, 20)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 21)Ι.Κυρατλίδης, 22) Μ. 
Σουμελίδης, 23) Ν. Τσιαμήτρος, 24)Ζ.Πατσίκας, 25) Α. 
Καγκελίδης, 26)Γ.Γουλτίδης, 27)Ι.Παπαγιάννης, 
28)Π.Παπαδίνα, 29)Α.Αποστολόπουλος, 30)Α.Μαρκούλης, 
31)Σ.Στουγιάννος, 32)Γ.Μελιόπουλος. 

Δ.Τραπεζανλής, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Ι.Χειμώνας, Λ.Ακριβόπουλος, 
Χ.Γαϊτάνου, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, 
Ν.Μπέκης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ι.Καραγιάννης, Ε. Εμμανουηλίδης, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. 
Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Α.Αποστολόπουλος, 
Α.Καγκελίδης, Ν.Μωυσιάδης, Ζ.Πατσίκας, Σ.Στουγιάννος, Ι.Παπαγιάννης, Β.Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Γουλτίδης και προσήλθε ο κ.Β.Παπαδόπουλος 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 489/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 490/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Β.Λυκοστράτης, 
Ν.Τσιαμήτρος και προσήλθε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 492/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης 
και προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 493/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
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Πρ.Αντιπρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε το 9ο θέμα έναντι 
των υπολοίπων θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, καθώς είναι παρούσα η ενδιαφερόμενη 
υπάλληλος του «Δημοτικού Βρεφονηπιακού Σταθμού «Θεανώ Ζωγιοπούλου». 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 9ο θέμα των υπολοίπων 

θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 24-8-2017 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του δημοτικού Ιδρύματος με την επωνυμία «Δημοτικός 
Βρεφονηπιακός Σταθμός ‘Θ. Ζωγιοπούλου’» Δήμου Βέροιας με την αριθμ. 32/2017 απόφασή του 
ενέκρινε: 

Α. Την αποδοχή της υλοποίησης του προγράμματος "Εναρμόνιση Οικογενειακής και 
Επαγγελματικής Ζωής", σύµφωνα µε τους όρους και τις προϋποθέσεις που αναφέρονται στην υπ. 
αρ. πρωτ. 4359/5-5-2017 πρόσκληση της Ελληνικής Εταιρίας Τοπικής Ανάπτυξης και 
Αυτοδιοίκησης. 

Β. Την παροχή εξουσιοδότησης προς τη νόµιµη εκπρόσωπό και Πρόεδρο Δ.Σ.του Σταθμού 
κ. Μαρία Παπαϊωάννου για την υπογραφή της σχετικής σύμβασης όπως απεικονίζονται στον 
Πίνακα.   

Γ. Τη συνέχιση της απασχόλησης του υφιστάμενου προσωπικού που εργάζεται στο Σταθμό 
για την υλοποίηση της δράσης «Εναρμόνιση Οικογενειακής και Επαγγελματικής Ζωής» έως 
31/08/2017, µε δυνατότητα ανανέωσης έως το τέλος του προγράμματος των απασχολούμενων  με 
τις αντίστοιχες ειδικότητες όπως φαίνονται στους  παρακάτω πίνακες 1 και 2. 

Ανανεώνονται οι συμβάσεις των παρακάτω: 
Ονοματεπώνυμα Ειδικότητα 
Κερασιλίδου Θεοδώρα ΥΕ Βοηθών Μαγείρων 
Νάκα Σταυρούλα ΥΕ Βοηθών Μαγείρων 
Πατσιά Καλλιόπη - Ελισάβετ ΤΕ Βρεφονηπιοκόμων    
Κουκουλίτσα Αικατερίνη              ΤΕ Βρεφονηπιοκόμων    
Χαρισοπούλου Μαρία     ΤΕ Βρεφονηπιοκόμος 

 
ΔΕΝ ανανεώνεται η παρακάτω σύμβαση: 
Ονοματεπώνυμα Ειδικότητα 
Κεχαγιά Χρυσή ΤΕ Διοικητικό - Λογιστικό 

 
Με τις διατάξεις του άρθρου 68 του Ν. 4415/2016 (159Α΄) «Ρυθμίσεις για την 

ελληνόγλωσση εκπαίδευση, τη διαπολιτισμική εκπαίδευση και άλλες διατάξεις» ορίζεται ότι: 
«1. Οι συμβάσεις εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμέ- νου χρόνου του προσωπικού των 

Ο.Τ.Α. α΄ και β΄ βαθμού, καθώς και των Ν.Π.Δ.Δ. και Ν.Π.Ι.Δ. αυτών, το οποίο απασχολείται στο 
πλαίσιο του συγχρηματοδοτούμενου ευρωπαϊκού προγράμματος «Εναρμόνιση Οικογενειακής και 
Επαγγελματικής ζωής», ανανεώνονται κάθε έτος και μέχρι την ολοκλήρωση του προγράμματος, 
σύμφωνα με το εδάφιο α΄ της παρ. 3 του άρθρου 21 του ν. 2190/1994, αποκλειόμενης, σε κάθε 
περίπτωση, της μετατροπής των συμβάσεων αυτών σε αορίστου χρόνου.  

2. Άρνηση ανανέωσης γίνεται μόνο με την επίκληση σπουδαίου λόγου σύμφωνα με την 
κείμενη νομοθεσία. Στις περιπτώσεις αυτές, στις δομές που υπάγονται απευθείας στους δήμους, την 
οριστική απόφαση για την ανανέωση ή μη της σύμβασης λαμβάνει το Δημοτικό Συμβούλιο με 
συγκεκριμένη και ρητώς αναγραφόμενη αιτιολογία. Στις δομές που υπάγονται στα Ν.Π.Δ.Δ. και 
Ν.Π.Ι.Δ. των Ο.Τ.Α., την ειδικά αιτιολογημένη απόφαση για την ανανέωση ή μη της σύμβασης 
λαμβάνει αντίστοιχα το Διοικητικό Συμβούλιο του νομικού προσώπου, κατόπιν έγκρισης του 
Δημοτικού Συμβουλίου του οικείου Ο.Τ.Α.».  

3. Σε περίπτωση που η ημερομηνία λήξης των συμβάσεων εργασίας ορισμένου χρόνου των 
ως άνω εργαζομένων, απέχει λιγότερες από τριάντα (30) εργάσιμες ημέρες από την ημερομηνία 
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ανανέωσης και έναρξης των νέων συμβάσεων εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου, δεν 
εφαρμόζονται οι προβλεπόμενες από την κείμενη εργατική νομοθεσία κυρώσεις. Σε αυτή την 
περίπτωση όλες οι συνέπειες της ανανέωσης των ως άνω συμβάσεων επέρχονται αναδρομικά από 
την επομένη της ημερομηνίας λήξης των προηγουμένων.». 

Με το αρ. πρωτ. οικ.28449/14-9-2016 έγγραφό του το ΥΠ.ΕΣ.Δ.Α. αναφέρει μεταξύ 
άλλων ότι: 

«(..) Με τις διατάξεις του άρθρου 68 του ν.4415/2016 (ΦΕΚ 159/Α΄) σηµειώνονται 
περαιτέρω οι εξής αλλαγές στη διαδικασία των ανανεώσεων στο πλαίσιο του προγράµµατος 
«Εναρµόνιση Οικογενειακής και Επαγγελµατικής Ζωής»: 

Σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ.2 του άρθρου 68, άρνηση ανανέωσης σύµβασης 
απασχολουµένου γίνεται εφεξής µόνο µε την επίκληση σπουδαίου λόγου κατά την κείµενη 
νοµοθεσία. Συνεπώς, εκ του νόµου θεωρείται κανόνας η ανανέωση του συνόλου των σχετικών 
συµβάσεων, άνευ ετέρου, ενώ µόνο κατ’ εξαίρεση, για σπουδαίο λόγο και µε ειδική διαδικασία 
επιτρέπεται η µη ανανέωσή τους. Έτσι, ενώ για την ανανέωση όλων των συµβάσεων απαιτείται 
απόφαση µόνο του αρµοδίου µονοµελούς οργάνου, στην περίπτωση µη ανανέωσης των συµβάσεων 
ακολουθείται η εξής διαδικασία: Εάν το πρόγραµµα υλοποιείται από το δήµο, η απόφαση περί µη 
ανανέωσης λαµβάνεται από το οικείο δηµοτικό συµβούλιο µε συγκεκριµένη και ρητώς 
αναγραφόµενη αιτιολογία. Εάν το πρόγραµµα υλοποιείται από ΝΠ∆∆ ή ΝΠΙ∆, την ειδικά 
αιτιολογηµένη απόφαση λαµβάνει το διοικητικό συµβούλιο του νοµικού προσώπου, η οποία 
εγκρίνεται εν συνεχεία από το οικείο δηµοτικό συµβούλιο.  

Με την παρ.3 ο νοµοθέτης λαµβάνει υπόψη το γεγονός ότι το εν λόγω πρόγραµµα βρίσκεται 
σε µεταβατική φάση, καθώς έχει µεταβληθεί η διαδικασία ένταξης ωφελουµένων, και παρέχει στους 
φορείς, ΟΤΑ και ΝΠΙ∆ αυτών, το απαραίτητο χρονικό διάστηµα προκειµένου να καθορίσουν 
επακριβώς τις ανάγκες τους σε προσωπικό σύµφωνα µε τα εξυπηρετούµενα βρέφη, νήπια κ.λπ. 
Ειδικότερα, ακόµα και αν οι ανανεώσεις/παρατάσεις των συµβάσεων των εργαζοµένων δεν 
πραγµατοποιήθηκαν εντός της ταχθείσας προθεσµίας, σε περίπτωση που η ηµεροµηνία λήξης των 
συµβάσεων εργασίας ορισµένου χρόνου των εργαζοµένων στο πλαίσιο των προγραµµάτων απέχει 
λιγότερες από τριάντα εργάσιµες ηµέρες από την ηµεροµηνία ανανέωσης και έναρξης των νέων 
συµβάσεων, δεν εφαρµόζονται οι προβλεπόµενες από την κείµενη εργατική νοµοθεσία κυρώσεις 
(π.χ. για τη µη εγγραφή στο Πρόγραµµα ΕΡΓΑΝΗ ή τη µη εγγραφή στα µητρώα ανέργων του 
ΟΑΕ∆). Στην περίπτωση αυτή, όλες οι συνέπειες της ανανέωσης των ως άνω συµβάσεων 
επέρχονται αναδροµικά από την εποµένη της λήξης των προηγούµενων.(..)». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.  
 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαϊωάνου: Επειδή είναι σοβαρό το θέμα, αφορά απόφαση με εμπεριστατωμένη 

αιτιολογία γιατί συντρέχει σπουδαίος λόγος και δεν ανανεώνεται η σύμβαση της ΙΔΟΧ, 
οφείλουμε να τηρήσουμε τη νομιμότητα σε κάθε φάση για τη λειτουργία του σταθμού. Για να 
υπάρξει απόλυτη διασφάλιση περί της νομιμότητας ζητήθηκε και νομική γνωμοδότηση. Οι 
επικεφαλής των παρατάξεων νομίζω την έχουν στα χέρια τους.  

Ο οργανισμός λειτουργίας του σταθμού προβλέπει την κάλυψη εκτάκτων αναγκών με 
συμβάσεις ορισμένου έργου ΙΔΟΧ οι οποίες προσαρμόζονται ανάλογα με τις ανάγκες του 
βρεφονηπιακού σταθμού.  

Στον πίνακα κάλυψης εκτάκτου προσωπικού προβλέπονται 6 θέσεις. Από αυτές οι 2 
αφορούν ΔΕ βοηθών μαγείρων και οι 3 ΤΕ βρεφονηπιοκόμων. Υπάρχει και μια θέση διοικητικού- 
λογιστικού. Τη θέση αυτή από το Φλεβάρη του 2016 την είχε καλύψει η κ.Κεχαγιά από 
προκήρυξη ΑΣΕΠ που είχε κάνει ο σταθμός. Υπήρχαν ανάγκες εκείνη την περίοδο για κάλυψη 
μιας διοικητικής θέσης, διότι δεν υπήρχε άλλος υπάλληλος στον σταθμό με διοικητικά καθήκοντα 
γιατί η προϊσταμένη η οποία ασκούσε και διοικητική και εκπαιδευτική διεύθυνση είχε βγει στη 
σύνταξη.  

Ήδη από το 2015, 2016 και 2017 είχα υποβάλει αιτήματα στον Δήμαρχο και ζητούσα μια 
απόσπαση ενός ατόμου. Φέτος από 1/8/2017 έχει αποσπαστεί στο σταθμό ο κ. Διονύσιος 
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Καπέτης, ΠΕ Οικονομικού ο οποίος θα έχει ως αρμοδιότητες τη διοικητική, την οικονομική 
υπηρεσία όπως επίσης και την ταμειακή διαχείριση του σταθμού.  

Συνεπώς η θέση στην οποία είχα πάρει την κ.Κεχαγιά έρχεται σε πλεονάζουσα 
κατάσταση. Τον περασμένο μήνα όμως, τον Ιούλιο, έχουμε ανάκληση διορισμού ΤΕ 
βρεφονηπιοκόμου με απόφαση δικαστική του ΑΣΕΠ. Απευθύνθηκα λόγω της κινητικότητας στο 
ΚΑΠΑ μήπως έχει να μας στείλει ΤΕ βρεφονηπιοκόμο. Ο κ.Διαμάντης μου απάντησε ότι δεν έχει 
τη δυνατότητα να καλύψει αυτή τη θέση.  

Με βάση τα παραπάνω αναγκαστήκαμε να αναπροσαρμόσουμε τις ανάγκες του 
βρεφονηπιακού σταθμού και να αλλάξουμε τις συμβάσεις ορισμένου χρόνου που διαθέτουμε στον 
σταθμό. Δεν μπορεί να λειτουργήσει ο σταθμός αν δεν προκηρύξω τη θέση ΤΕ, το διοικητικό 
κομμάτι λυπάμαι που το λέω αλλά λόγω της ανάκλησης της θέσης δεν έχω ΤΕ στις αίθουσες. 
Αφού έγινε το διοικητικό συμβούλιο στον παιδικό νόμιμα φέρνουμε την εισήγηση. Προτού όμως 
κάνουμε την εισήγηση είχα στείλει υπόμνημα στην κ.Κεχαγιά να πάρει τις άδειές της και ότι δεν 
πρόκειται να ανανεώσω τη σύμβασή της. Ανανεώσαμε όλες τις άλλες συμβάσεις εκτός από τη 
δική της σύμβαση.  

Θα ήθελα να τονίσω ότι αναφερθήκαμε και στο Ελεγκτικό για δύο μήνες για να πάρουμε 
επιπλέον προσωπικό. Η Επίτροπος μας είπε ότι αν κατά τη διάρκεια της σεζόν δεν υπάρχει λόγος 
δεν μπορεί να μας την πληρώσει. Επομένως εγώ θα πρέπει να αλλάξω τη θέση της ΤΕ διοικητικού 
και να πάρω ΤΕ βρεφονηπιοκόμο αλλιώς δεν θα μπορεί να λειτουργήσει ο σταθμός. Εγώ δεν σας 
εκφοβίζω απλώς ο σταθμός δεν θα έχει δασκάλα, λυπάμαι που το λέω, πρώτη φορά μου συμβαίνει 
αλλά εγώ ότι ήταν να κάνω το έκανα. 

Χρύσα Κεχαγιά (υπάλληλος ΙΔΟΧ): Ότι είχα να δηλώσω το δήλωσα στο υπόμνημα, είμαι 
στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε ερώτηση. 

Μελιόπουλος: Καταρχήν να πω Δήμαρχε ότι εσείς υπογράφετε το εισηγητικό κι εγώ θα 
προτιμούσα από εσάς απαντήσεις. Πολλά από αυτά που θα ρωτήσω διευκρινίζονται εδώ μέσα 
αλλά να τονίσω ότι πρέπει να καταγράφονται, να μένουν στα πρακτικά για όποιον θέλει να τα δει 
και εκ των υστέρων.  

Μέχρι πότε ανανεώθηκαν οι συμβάσεις των 5 εργαζόμενων; Γιατί δεν ανανεώθηκε η 
σύμβαση της κ.Κεχαγιά; Η νομοθεσία για σπουδαίο λόγο όταν αναφέρεται εσείς λέτε σε σχέση με 
την εργαζόμενη; Ότι δεν κάνει καλά τη δουλειά της; Ή τον σπουδαίο λόγο όπως τον εννοεί 
κάποιος νομικός σύμβουλος;  

Πόσοι ήταν οι παρόντες στην συνεδρίαση του διοικητικού συμβουλίου; Πόσοι και ποιοι 
ψήφισαν την απόλυση και ποιες είναι οι δύο άλλες κυρίες που ψήφισαν μαζί με εσάς που ψήφισαν 
την απόλυση της συγκεκριμένης εργαζόμενης; Έχετε στον βρεφονηπιακό σταθμό… 

Δήμαρχος: Τι ερώτηση είναι αυτή που κάνετε; Προγραφές κάνετε; 
Μελιόπουλος: Έχετε στον βρεφονηπιακό παιδικό σταθμό εργαζόμενους με σύμβαση 

έργου που τους απασχολείτε εδώ και κάποιο χρονικό διάστημα; Από ότι φαίνεται και εδώ μέσα 
υπάρχουν δύο εργαζόμενοι με σύμβαση έργου με «μπλοκάκι» που τους απασχολείτε στο 
βρεφονηπιακό σταθμό. Στο εισηγητικό μέσα στην απόφαση λέτε ότι έχει αποσπαστεί στο ίδρυμα 
υπάλληλος υπεράριθμος στην προηγούμενη υπηρεσία που κατέχει τίτλο ΠΕ Διοικητικού-
Οικονομικού. Ποιος είναι αυτός ο υπάλληλος, ποιος τον απέσπασε και γιατί δεν το απέσπασε στις 
υπηρεσίες του δήμου και τον απέσπασε στον βρεφονηπιακό σταθμό; Πότε η δημοτική αρχή και 
ποιες ενέργειες έκανε από όταν αναλάβατε;  

Κα Παπαϊωάννου, ποιες είναι οι ενέργειες που κάνατε για να ζητήσετε βρεφονηπιοκόμους 
για να λειτουργήσει ο βρεφονηπιακός σταθμός όπως επικαλείστε ότι δεν μπορείτε να τον 
λειτουργήσετε όχι τώρα χθες ή προχθές, ποιες ενέργειες κάνατε πριν 2-3 χρόνια από την αρχή της 
δημοτικής περιόδου που αναλάβατε ως δημοτική αρχή και γιατί επικαλείστε τώρα ότι δεν έχετε 
ΤΕ βρεφονηπιοκόμους; Η συγκεκριμένη εργαζόμενη ήταν άψογη στη δουλειά της; 

Παπαϊωάννου: Στο παρελθόν δεν υπήρχε κανένα πρόβλημα, έφυγαν τρεις με 
συνταξιοδότηση κ.Μελιόπουλε και κάθε φορά που έφευγε μία γινόταν σύμβαση με ευρωπαϊκό 
πρόγραμμα για 1 χρόνο. Από την ημέρα που τους παίρνω μετράει 1 χρόνος.  

Δεύτερον, είπατε για «μπλοκάκια» που έχω, εξωτερικούς συνεργάτες, ναι έχω 2 
εξωτερικούς συνεργάτες οι οποίοι προσφέρουν εξαιρετικό έργο με απόφαση του Ελεγκτικού. 
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Τρίτον, εγώ δεν περίμενα τον κ.Καπέτη είχα κάνει αίτημα από το 2015 και ζητούσα διοικητικό 
προσωπικό, δεν γίνεται να μην έχει μόνιμο διοικητικό προσωπικό. Εγώ δεν είχα σκοπό να λύσω 
τη σύμβασή της αλλά είχα ανάκληση από ΑΣΕΠ, εγώ τι να κάνω δηλαδή;  

Δυο φορές η συνεδρίαση αναβλήθηκε, δεν θέλω να αναφερθώ στους συμβούλους για 
ποιον λόγο δεν ήρθαν, έπρεπε τη δεύτερη φορά να περάσει το θέμα και πέρασε με τρία άτομα. 
Λυπάμαι που το λέω αλλά δεν νοείται σε ένα τέτοιο θέμα να έχω απουσίες, έπρεπε να το περάσω. 
Το πέρασα και το έφερα σήμερα νόμιμα στο Δ.Σ. Καταλαβαίνετε και την ανάκληση του ΑΣΕΠ 
και της κυρίας 53 χρονών μετά από 6 χρόνια; Τρελαθήκαμε, τι να σας πω ότι δεν 
στεναχωρηθήκαμε; Εγώ τι να κάνω; Δεν με ενδιαφέρει να στελεχώσω διοικητική υπηρεσία και να 
μην έχω δασκάλες στα βρέφη. Δεν έχω ΤΕ, έχω μια ΔΕ βοηθό, δεν γίνεται, αν πάθουν κάτι τα 
βρέφη εγώ τι θα κάνω; Σε περίπτωση που δεν στελεχωθεί από την ειδικότητα ΤΕ 
βρεφονηπιοκόμων καθίσταται επισφαλής η λειτουργία του σταθμού και εγώ δεν θα επιτρέψω τη 
λειτουργία, γιατί δεν θέτω σε κίνδυνο την ασφάλεια των βρεφών. 

Αγγελίνας: Αυτό το πρόγραμμα ποιος το πληρώνει βασικά; Από πού πληρώνονται οι 
υπάλληλοι που θα ανανεωθούν, από ευρωπαϊκό πρόγραμμα; Είπατε ότι προηγουμένως είχαν 
συνταξιοδοτηθεί κάποιοι υπάλληλοι οι οποίοι κατείχαν κάποιες θέσεις, άρα υπήρχε δουλειά εκεί 
στον βρεφονηπιακό; Οι οποίες δεν καλυφθήκαν από ότι καταλαβαίνω. Αυτοί οι υπάλληλοι 
καλυφθήκαν για να κάνουν τις διοικητικές δουλειές;  

Υπάρχει αυτό το ίδρυμα, υπάρχουν οι διοικητικές ανάγκες οι οποίες καλύπτονται κατά 
διαστήματα από κάποιους υπαλλήλους από το ευρωπαϊκό πρόγραμμα οι οποίοι έχουν φύγει 
κάποιοι υπάλληλοι. Αυτή τη στιγμή υπάρχει ένα κενό. Αυτή τη στιγμή λέει ότι δεν υπάρχουν 
κενά. Μα τώρα αυτή τη στιγμή υπάρχει μια κυρία η οποία κατέχει αυτή τη θέση και μπορεί πολύ 
εύκολα να καλύψει αυτή τη θέση, ανανεώνοντας τη σύμβασή της. Εν έτη 2017 με 30% ανεργία. 
Αν το διοικητικό συμβούλιο αποφάσιζε με μια πλειοψηφία πολύ μικρή να μείνει η κ.Κεχαγιά τι θα 
γινόταν; Θα υπήρχε πρόβλημα; Θα έκανε αίτηση η Πρόεδρος να αναπληρωθεί το αίτημά της 
στους βρεφονηπιοκόμους και θα τελείωνε η δουλειά. Θα έκανε τη δουλειά που έκανε μέχρι τώρα 
και θα πήγαινε και καλά το ίδρυμα. 

Παπαϊωάννου: Το 2016 συνταξιοδοτήθηκαν 2 υπάλληλοι κι έφυγαν, τους πήραμε με 
κοινωφελή εργασία και με ένα ευρωπαϊκό πρόγραμμα, το ευρωπαϊκό πρόγραμμα για να βγει θέλει 
το πολύ 2 μήνες. Τη μόνιμη υπάλληλο που έχω 3, μία νηπιαγωγό, μια βοηθό η μία αντικατέστησε 
την προϊσταμένη αναλαμβάνει διοικητικά καθήκοντα, δεν περισσεύει καμία, ίσα-ίσα θέλω και 
άλλη 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Θ.Αγγελίνας μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Παπαϊωάννου: Δεν έχει να κάνει… πήραμε τηλέφωνο στο Ν.Π. της ΕΕΤΑΑ και ξέρετε τι 
μου είπαν; Για να πάρουμε ευρωπαϊκό πρόγραμμα αφού έχω 6 θέσεις θα πρέπει να πάρω ΤΕ, να 
αλλάξω τη θέση του διοικητικού. Δεν είναι δική μου εντολή, υπάρχει και γνωμοδότηση γι’ αυτό, 
δεν είναι της Παπαϊωάννου, ούτε του συμβουλίου. 

Κούτρας: Για να παραμείνει η κυρία πρέπει να διευρυνθεί  ο ΟΕΥ και αν κάνουμε αίτημα 
διεύρυνσης του οργανισμού θα έχουμε περίπου χρόνο 5-6 μήνες ίσως και παραπάνω και αν 
διευρυνθεί ο οργανισμός μπορεί η κυρία μετά από 4-6-8 μήνες με διεύρυνση του ΟΕΥ να 
παραμείνει, αλλά μόνο αν διευρυνθεί ο οργανισμός στον βρεφονηπιακό σταθμό. 

Μελιόπουλος: Γιατί δεν φροντίσατε να διευρύνετε τον οργανισμό για να μην απολυθεί η 
εργαζόμενη; Ποια είναι η δικηγόρος που έχει τη νομική γνωμοδότηση, και γιατί δεν ζητήσατε τη 
γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του δήμου.  

Παπαϊωάννου: Από το 2013 επειδή είναι πολύ φορτωμένος ο δικηγόρος του δήμου και 
επειδή είμαστε αυτόνομο ίδρυμα, ως παιδικός σταθμός έχω το δικαίωμα να παίρνω όποιον 
δικηγόρο θέλω.  

Η νομική σύμβουλος είναι η κα Ντίτουρα Χρύσα, είναι δικηγόρος. Αυτό που είπε ο 
κ.Κούτρας, αυτό για να διευρυνθεί θέλει 1 χρόνο, 1 χρόνο θα κλείσει ο σταθμός; Τώρα έγινε η 
ανάκληση, ήξερα εγώ ότι θα γίνει ανάκληση; 

Πατσίκας: Τον τελευταίο χρόνο έχουν αποχωρήσει; Έχει μετακινηθεί προσωπικό; 
Παπαϊωάννου: Όχι δεν είχα τέτοια. 
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Χατζηαθανασίου: Αφορά τη συγκεκριμένη στιγμή η απόλυση της κυρίας, το αν υπήρχε 
αναμόρφωση του οργανισμού έτσι ώστε να προσληφθεί είναι ένα ζητούμενο. Όμως ρωτάω πόσες 
θέσεις ορισμένου χρόνου είχατε; Πόσες θέσεις βρεφονηπιοκόμων και πόσες θέσεις από αυτές 
ΙΔΟΧ είχατε; Γιατί προέκυψε σοβαρός λόγος τώρα να απολυθεί η κυρία; Γιατί το κάνετε αυτό να 
απολυθεί από τις θέσεις αυτές; Τα ερωτήματα αυτά αφορούν τη συγκεκριμένη στιγμή.  

Παπαϊωάννου: Σύμφωνα με τον οργανισμό έχουμε 6 θέσεις ΙΔΟΧ εκ των οποίων δύο είναι 
βοηθοί μάγειροι, τρεις ΤΕ βρεφονηπιοκόμοι και μία διοικητικού λογιστικού. 

Χατζηαθανασίου: Και γιατί απολύσατε; 
Παπαϊωάννου: Δεν την απολύω, δεν μου αρέσει η λέξη απολύω, λύνω τη σύμβασή της. 

Που να ήξερα εγώ τον περασμένο μήνα ότι θα είχα ανάκληση ΤΕ βρεφονηπιοκόμου; 
Χατζηαθανασίου: Αν κατάλαβα καλά λύεται η σύμβαση διότι αισθάνεστε την υποχρέωση 

στη θέση της να πάρετε μια βρεφονηπιοκόμο; Που την κρίνετε πολύ περισσότερο αναγκαία; 
Παπαϊωάννου: Όχι, ήρθα σε επικοινωνία… σύμφωνα με το πρόγραμμα της ΕΕΤΑΑ 

πήραμε 39 παιδιά που αντιστοιχούν στο 70% για την υλοποίηση του προγράμματος… γιατί η 
ΕΕΤΑΑ μου απάντησε για να πάρεις άλλη ΤΕ  θα πρέπει να μην ανανεώσεις τη σύμβαση, δεν το 
λέω εγώ, το λέει το νομικό τμήμα της  ΕΕΤΑΑ. 

Αθ.Χειμώνας(Πρόεδρος Συλλ. Υπαλλ. Δήμων Ν.Ημαθίας): Έρχομαι από συνεδρίαση του 
περιφερειακού συμβουλίου και δεν παρακολούθησα τα όσα ειπώθηκαν από την αρχή του 
θέματος. Το πρώτο θέμα απασχόλησε το διοικητικό συμβούλιο των εργαζομένων όταν η 
συνάδερφος έθεσε κάποια ζητήματα για τα δικαιώματά της όσον αφορά τις άδειες. Ήμουν 
αρνητικός απέναντί της όταν πρωτοδιοριζόμενη με σύμβαση ζήτησε αν πρέπει να κλείσει Πάσχα, 
Χριστούγεννα και όλο τον Αύγουστο. Είχε τις δικές της απόψεις, έκανε κάποιες προσφυγές στις 
αρμόδιες επιβλέπουσες υπηρεσίες των Ν.Π. των ΟΤΑ  και δικαιώθηκε.  

Από εκεί και πέρα με ξαναενόχλησε όταν αντιλήφθηκε ότι η σχέση με την πρόεδρο του 
Ν.Π., με την κ.Παπαϊωάννου, έχουν διαταραχθεί και μάλιστα η πρόθεσή της είναι να απολυθεί. 
Αυτό μου μετέφερε και ο εκπρόσωπος των εργαζομένων που είναι στο διοικητικό συμβούλιο. 
Αυτό έγινε πριν τα γεγονότα που αναφέρθηκαν εδώ, την απόλυση της ΤΕ και μάλιστα με 
μονομερή ενέργεια ως πρόεδρος του Ν.Π. ότι έχει το δικαίωμα να κάνει αυτό και όχι ως 
διοικητικό συμβούλιο. Αυτά είναι τα πράγματα που μεταφέρθηκαν από τον εκπρόσωπο των 
εργαζομένων στο διοικητικό συμβούλιο που ήταν πριν ακόμα έλθει η τελική απάντηση για την 
απόλυση της ΤΕ Βρεφονηπιοκόμου.  

Ζήτησα να παραβρεθώ στη συνεδρίαση στις 23 του μηνός και μάλιστα εκεί αντιμετώπισα 
μια πρωτοφανή επίθεση, ότι δεν μπορούμε να παραβρεθούμε κι ότι οι συνεδριάσεις είναι 
κλειστές. Ως εργαζόμενος θεωρώ κάποια πράγματα στα 30 χρόνια υπηρεσίας που γνωρίζω ότι 
όλες οι συνεδριάσεις των ΟΤΑ  και των Ν.Π. αυτών είναι ανοιχτές όπως και σήμερα εδώ κάποιοι 
παρακολουθούν τη συνεδρίαση, έτσι μπορούσα να παραβρεθώ κι εγώ.  

Για να μη δώσουμε συνέχεια, αφού τοποθετήθηκα απομακρύνθηκα από τη συνεδρίαση 
του διοικητικού συμβουλίου του Ν.Π. Να σημειώσω ότι η συγκεκριμένη συνεδρίαση έγινε οριακά 
πέντε μέλη έναντι εννέα κι η απόφαση που πάρθηκε ήταν 3-2  που συνεπάγεται το 1/3 των 
συνολικών μελών του διοικητικού συμβουλίου. Είναι γεγονότα τα οποία καταγράφονται.  

Θέλω να επισημάνω ότι οποιαδήποτε απόφαση της οποιασδήποτε διοίκησης ελέγχεται. 
Δεν θα είναι ευθύνη μας αν για οποιαδήποτε ενέργεια του διοικητικού συμβουλίου του 
συγκεκριμένου βρεφονηπιακού σταθμού του Ν.Π. η οποία θα επικυρωθεί και από το Δ.Σ. βάζει σε 
περιπέτειες για όλες τις προσλήψεις αυτή την αλλαγή που θέλει να κάνει το ΤΕ διοικητικού με το 
ΤΕ βρεφονηπιοκόμου.  

Δήμαρχος: κ.Χειμώνα απειλείτε κανέναν εδώ μέσα; 
Α.Χειμώνας: Όχι, δεν απειλώ κανέναν… 
Δήμαρχος: Τότε να φροντίζετε τον τρόπο που μιλάτε. 
Α.Χειμώνας: Οποιοσδήποτε εργαζόμενος έχει το δικαίωμα να ασκήσει για να υπερασπίσει 

τα δικαιώματά του οποιαδήποτε προσφυγή, όπως έκανε και στην προηγούμενη συνεδρίαση. Λέω 
ότι αν η συνάδελφος προσφύγει κι η διαδικασία έχει εμπλοκή, εκεί που θέλετε να εξυπηρετήσετε 
μια ανάγκη κατά την άποψή σας να αντικαταστήσετε έναν ΤΕ διοικητικού με μια ειδικότητα ΤΕ 
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βρεφονηπιοκόμου η οποία κατά την άποψη της διοίκησης είναι πιο καίρια, εγώ λέω να μην 
μπούμε σε περιπέτειες.  

Δεν απειλώ κανένα Δήμαρχε, δεν είναι του χαρακτήρα μου. Είπα και στην κ.Παπαϊωάννου 
στη συνεδρίαση να ψάξουμε εναλλακτικές λύσεις μήπως με μια διαδικασία άλλη μπορούμε να 
βρούμε λύση, ώστε να γίνει κι η  πρόσληψη της βρεφονηπιοκόμου που είναι γεγονός που ξέσπασε 
τελευταία, μετά από όλα αυτά εδώ.  

Θέλω να βάλω και ένα άλλο ζήτημα: Η ταμειακή υπηρεσία, οι διοικητικές και οικονομικές 
υπηρεσίες του Ν.Π. εξυπηρετούνται σήμερα με συμβάσεις εξωτερικών συνεργατών και μάλιστα 
έχει αποσπαστεί  και κάποιος συνάδελφος από τη ΔΕΥΑΒ ως πλεονάζων προσωπικό. Εγώ την 
όποια συνεργασία έχω με την όποια ιδιότητα ξέρω ότι κι η ΔΕΥΑΒ στερείται προσωπικού και ο 
συγκεκριμένος κύριος πέρυσι ήταν… εγώ είδα προχθές την κΤσιαπάρα να κάνει εισπράξεις, τώρα 
αν βγαίνει η διευθύντρια για εισπράξεις στα χωριά, δεν είναι κακό εντάξει. Από εκεί και πέρα αν 
υπάρχει περίσσευμα προσωπικού στη ΔΕΥΑΒ και μετακινείται μια στην ΚΑΠΑ, σήμερα στη 
Ζωγιοπούλου και αύριο δεν ξέρω που και μπορεί έτσι να στελεχωθεί μια διοικητική οικονομική 
υπηρεσία που μόλις τα τελευταία και από ότι με βεβαιώνει ο συνάδερφος που είναι αντιπρόεδρος 
στο σωματείο ο κ.Σαζακλίδης που είναι ταμίας κι εξυπηρετεί, προσπαθούν να βάλουν σε μια 
σειρά κάποια πράγματα. Αν όλα αυτά είναι στη σφαίρα της φαντασίας της δικής μου ή των 
συναδέρφων με συγχωρείτε, μάλλον δεχόμουν λάθος πληροφόρηση. Αυτά είχα να πω και μακριά 
από εμένα απειλές και οτιδήποτε άλλο Δήμαρχε. 

Μελιόπουλος: Να ξεκινήσω λέγοντας ότι ξηλώνετε με ολοένα και πιο γρήγορους ρυθμούς 
τις κοινωνικές υπηρεσίες του δήμου κι αν είχατε ένα ελαφρυντικό ότι είστε υποχρεωμένοι από την 
όποια αντιλαϊκή πολιτική των κυβερνήσεων δεν το έχετε, γιατί όχι απλά το εφαρμόζετε χωρίς να 
υπάρχει λόγος και χωρίς να αναγκάζεστε από κάπου. Επειδή συμφωνείτε δηλαδή, γι’ αυτό 
ξηλώνετε όλες τις κοινωνικές υπηρεσίες είτε έτσι είτε αλλιώς, πότε με την απόλυση ή με τη μη 
ανανέωση της σύμβασης για να μη με κατηγορήσει κανείς ότι υπερβάλω κιόλας των δύο 
εργαζόμενων πριν λίγο καιρό πότε με το κλείσιμο παιδικών σταθμών, πότε με την απόλυση αυτή 
που συζητάμε, τη μη ανανέωση της σύμβασης που συζητάμε σήμερα.  

Βέβαια για να γίνει όλο αυτό και για να έχετε και από κάπου τη νομιμότητα την οποία 
επικαλείστε κάθε φορά που θέλετε να απολύσετε έναν εργαζόμενο και την όποια νομιμότητα δεν 
την επικαλούσασταν όταν δεν χαρίζατε και όταν δεν κάνατε τίποτα να εισπράξετε τα χρέη από 
κάποιους μεγαλοεπιχειρηματίες εδώ, κάντε και μια σειρά ενέργειες για να βρείτε αυτή τη 
νομιμότητα.  

Θα σας πω τι ακριβώς εννοώ: Μετατέθηκε ένας υπάλληλος σαν υπεράριθμος της ΔΕΥΑΒ 
κι ήρθε εκεί, θα μπορούσε κάλλιστα να πάει κάπου αλλού. Απασχολείτε με σύμβαση έργου δύο 
εργαζόμενους με συναφές αντικείμενο και προκύπτουν από τις τοποθετήσεις εδώ στο Δ.Σ. ότι 
απεργαζόσαστε την απόλυση της συγκεκριμένης εργαζόμενης πριν προκύψει αυτό με την 
ανάκληση, την οποία χρησιμοποιείται ως πρόσχημα, της πρόσληψης από το ΑΣΕΠ  ή δεν ξέρω 
από πού αλλού ανακλήθηκε.  

Σε κάθε περίπτωση θεωρούμε ότι  αυτή η σύμβαση και δεν θα μπω στη διαδικασία αν 
είναι παράνομη ή νόμιμη, σίγουρα είναι απάνθρωπη, σίγουρα συμφωνείτε και παρά τα όποια 
λεγόμενα να την απολύσετε και σίγουρα είναι εντελώς ανήθικο αυτό που κάνετε, να επικαλείστε 
την όποια ασφάλεια των βρεφών που βρίσκονται, ότι δήθεν αν δεν απολυθεί η  συγκεκριμένη 
εργαζόμενη δεν θα μπορέσουμε να προσλάβουμε κάποια άλλη εργαζόμενη και τίθεται σε κίνδυνο 
η ασφάλεια, όταν δεν κάνετε τίποτα όταν συμφωνήσατε με τις όποιες πολιτικές να έχουν φτάσει 
οι παιδικοί σταθμοί σε αυτό το χάλι που βρίσκονται σήμερα.  

Ζητώ ονομαστική ψηφοφορία για το συγκεκριμένο θέμα. 
Πατσίκας: Εδώ από ότι κατάλαβα έχουμε μια ανεπαρκή ως προβληματική διαχείριση του 

ανθρώπινου δυναμικού ενός Ν.Π. το οποίο μάρμαρο θα κληθεί να πληρώσει μια συμπολίτης μας, 
σε μια εποχή πάρα πολύ δύσκολη και από όσο καταλαβαίνω υπάρχουν πολλές περιπτώσεις 
απολύσεων για πειθαρχικά παραπτώματα για καταδικαστικές πράξεις ακόμα κι αυτοί δουλεύουν 
τη σήμερον ημέρα. Και μια υπάλληλο που προφανώς δεν έχει δημιουργήσει κάποιο θέμα είναι 
όλα κανονικά, υπάρχει θέση γι’ αυτή και χρηματοδότηση για τη θέση εργασίας αυτής, επειδή δεν 
μπορούμε με άλλο τρόπο να καλύψουμε το φτάσαμε σε αυτό το σημείο θα πληρώσει το μάρμαρο 
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αυτή η υπάλληλος. Σε ότι με αφορά και μιλώντας εκ μέρους της ομάδας είμαστε κατά αυτής της 
ενέργειας. 

Χατζηαθανασίου: Εγώ παρακολουθώ με πολύ μεγάλη έκπληξη, με πόση ευκολία μπορεί ο 
ένας στον άλλο να επιρρίψει ευθύνες για ένα πρόβλημα που ανακύπτει σε ένα Ν.Π. Είναι 
εκπληκτικό, μία ευθύνη που βάρυνε όλες τις προηγούμενες κυβερνήσεις αλλά και την τωρινή, 3 
χρόνια είναι στην εξουσία, η οποία δεν μπορεί να λύσει το πρόβλημα. Και να μην τσακώνετε εδώ 
η Παπαϊωάννου με τον κ.Χειμώνα και ποιος φταίει και γιατί εσύ δεν έκανες εκείνο και γιατί εσύ 
δεν έκανες το άλλο.  

Είναι πραγματικά θλιβερό να λέει κανείς και να έχει την απαίτηση από ένα πρόεδρο ενός 
οργανισμού έστω κι αν υπάρχουν όλα αυτά τα υπονοούμενα που ακούστηκαν εδώ, ας τα 
θεωρήσουμε δεδομένα, να καλείται να παρανομήσει, να συνεχίσει μια σύμβαση η οποία ας 
δεχτούμε ότι μπορεί να μην έκανε και καλό κουμάντο. Εκεί είναι η ευθύνη, που δεν έκανε καλό 
κουμάντο; Δεν μπορεί να λυθεί με μία επιστολή του Δ.Σ. και δική σας κ.Χειμώνα από την 
Περιφέρεια προς την κυβέρνηση, κοιτάξτε να δείτε, λύστε αυτό το πρόβλημα. Πόσο εύκολα θα 
λυνόταν κ.Χειμώνα με αυτή τη διαδικασία;  Άρα δεν είναι ευθύνη ούτε της κ.Παπαϊωάννου ούτε 
του κάθε εργαζόμενου που καλείται να εφαρμόσει το νόμο. Ευθύνη είναι αυτών που μας λένε, εν 
πάση περιπτώσει μια κοινωνική ευαισθησία σε αυτή την κυβέρνηση υπάρχει μεγαλύτερη από την 
άλλη, ας το λύσει το πρόβλημα αυτή. Ας κάνουμε μια εισήγηση και να πούμε κύριοι δεν 
λειτουργούν έτσι τα Ν.Π. με αυτή την πενιχρή χρηματοδότηση και να ψαχνόμαστε μεταξύ μας 
πως θα στελεχώσουμε τους βρεφονηπιακούς σταθμούς. Θεωρώ ότι πραγματικά είναι μετάθεση 
των ευθυνών να ψαχνόμαστε μεταξύ μας ποιος έχει τη μεγαλύτερη και ποιος τη μικρότερη 
ευθύνη. Η ευθύνη ανήκει αλλού. Δε μπορεί για ένα πρόσωπο που χρειαζόμαστε βρεφονηπιοκόμο 
και βεβαίως χρειαζόταν και διοικητικό προσωπικό να ψαχνόμαστε εμείς ποιον θα απολύσουμε, σε 
ποιον θα λάχει ο κλήρος, ποιος θα πάρει το λαχείο για να σηκωθεί να φύγει από τη δουλειά του. 

Κλείνοντας λέω ότι πραγματικά λυπάμαι γιατί εδώ μέσα σε αυτή την αίθουσα δεν έχουμε 
εντοπίσει ποια είναι η αιτία και τσακωνόμαστε μεταξύ μας. 

Κυρατλίδης: Ως μέλος του Δ.Σ. του βρεφονηπιακού σταθμού να ξεκαθαρίσω ένα πράγμα, 
γιατί ειπώθηκε από την πρόεδρο ότι δεν έγινε η πρώτη συνεδρίαση, να μην αναφέρω τους λόγους 
είπε. Καταρχήν η απουσία μου για την πρώτη συνεδρίαση, όταν κλήθηκα να πάω στο συμβούλιο 
εξήγησα ότι ήμουν εκτός Βέροιας λόγω της δουλειάς μου και δεν έγινε τίποτα εσκεμμένα και ούτε 
ήθελα να αποφύγω τίποτα.  

Δεύτερον, όπως είπα και στο Δ.Σ. το τελευταίο που έγινε, θεωρώ ότι το να παραμείνει η 
κυρία στη θέση του διοικητικού προσωπικού δεν δημιουργεί κανένα πρόβλημα στο σταθμό. Έγινε 
μια απόσπαση από τη ΔΕΥΑΒ με κάποιον άλλο υπάλληλο, αυτή η απόσπαση μπορεί σε 1 μήνα 
να ξαναφύγει ο υπάλληλος και να πάει κάπου αλλού, θα μείνει πάλι κενή αυτή η θέση; Γι’ αυτό 
θεωρώ ότι δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα στη λειτουργία του σταθμού και όπως ψήφισα και στο 
Δ.Σ. του σταθμού υπέρ της ανανέωσης σύμβασης της κυρίας. 

Σοφιανίδης: Δυστυχώς ακούσαμε πολλές γενικόλογες τοποθετήσεις οι οποίες δεν ήταν 
επιχειρηματολογίας σε αυτά που είπε η κ.Παπαϊωάννου, θα έλεγα πολλές φορές ήταν και 
λαϊκίστικες. Θα ήθελα να ακούσω προτάσεις οι οποίες να είναι προς την κατεύθυνση να λυθεί το 
πρόβλημα. Το νομικό πλαίσιο είναι τέτοιο που δεν μπορεί η κ.Παπαϊωάννου να παρανομήσει.  

Ο πρόεδρος των εργαζομένων είπε ότι αποφάσισαν οι πέντε από τους εννιά. Κε Χειμώνα 
το ίδιο γίνεται και με τις κυβερνήσεις που μας διοικούν τόσα χρόνια όχι μόνο η τελευταία. Αν 
λάβουμε υπόψη το ποσοστό της αποχής η κάθε κυβέρνηση που μας διοικεί έχει κάτω από 20%  
και όμως βγάζουν μια τετραετία, κάτω από 20% αν βγάλεις τις αποχές. Εκείνο όμως το 
αποδεχόμαστε γιατί αυτό λέει ο νόμος. Άρα και αυτό πρέπει να το αποδεχόμαστε και να μην το 
σχολιάζουμε. Ήταν νόμιμο και άρα μπορούσαν να πάρουν απόφαση. 

Διαμάντης: Επειδή ακούστηκαν πάρα πολλά ότι διώχνουμε, απολύουμε, την Παρασκευή 
στο διοικητικό συμβούλιο στο Ν.Π. στο ΚΑΠΑ εμείς ανανεώσαμε 30 άτομα, δεν ξέρουμε από 
πού προέρχονται, τι είναι, τι δεν είναι, ποιος τους πήρε, ποιος δεν τους πήρε. Υπάρχει το 
χρονοδιάγραμμα, υπάρχουν οι συγκεκριμένες θέσεις, έχουμε τις θέσεις, ανανεώθηκαν οι θέσεις.  

Η κ.Παπαϊωάννου έρχεται αυτή τη στιγμή και έχει ένα τεράστιο πρόβλημα πρέπει να έχει 
δύο στο είδος αυτό σε τρεις τάξεις. Δεν μπορεί να κάνει κάτι διαφορετικό, μην ρίχνουμε άδικα 
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λάσπη. Στο ΚΑΠΑ κρατήσαμε και τους 30, τους κρατήσαμε διότι τους δικαιούμαστε διότι 
υπάρχουν οι θέσεις και ανανεώσαμε για άλλο 1 χρόνο, είναι ευρωπαϊκό πρόγραμμα. Πως θα 
λειτουργήσει ο βρεφονηπιακός σταθμός, θα διώξουμε παιδάκια; Αν διώξουμε παιδάκια θα 
ορμήξουμε στην Παπαϊωάννου και θα πούμε τον έκλεισες τον παιδικό σταθμό. 

Παπαϊωάννου: Θα ήθελα να πω καταρχήν για την παρουσία του κ.Χειμώνα στον χώρο του 
σταθμού απροειδοποίητα όταν ήρθε εκείνη την ημέρα χωρίς να συστηθεί, παρά καθόταν στο 
διάδρομο, το καταγγέλλω αυτό, αφού τον ρώτησα γιατί ήρθανε, ήταν επιεικώς απαράδεκτος, 
σχολιάζοντας μέσα στο συμβούλιο και καυτηριάζοντας τη μετακίνηση του δημοτικού υπαλλήλου 
του κ.Καπέτη χωρίς να είναι καν ενημερωμένος.  

Τέτοιες συνδικαλιστικές πρακτικές οδηγούν στο ότι η παρουσία σας ήταν το λιγότερο 
ατυχής και παραπέμπουν σε παλαιότερες πρακτικές απειλής κ.Χειμώνα. 

Χειμώνας: Επί προσωπικού. Με την κ.Παπαϊωάννου οι περισσότεροι εδώ μέσα 
γνωριζόμαστε γιατί η πόλη είναι μικρή. Μόλις εμφανίστηκα με άλλα 4 μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου, γιατί δεν ήθελα να φανεί ότι είναι προσωπική υπόθεση, πήρε τηλέφωνο μπροστά μου 
και είπε «ήρθε ο Χειμώνας με 10 άτομα», μπούκαρε κλπ, αυτά ήταν τα λεγόμενα της.  

Είπα ότι δεν ενημερώθηκα για τον κ. Καπέτη γιατί ο κ.Καπέτης δεν ανήκει στην δύναμη 
του σωματείου μας και είναι υπάλληλος της ΔΕΥΑΒ από άλλο Ν.Π. είναι και αλλού ανήκει 
συνδικαλιστικά κλπ.. Κα Παπαϊωάννου θερμή παράκληση, αν έχετε γεγονότα που έλαβαν χώρα 
στη συνεδρίαση να τα πείτε. Πράγματα τα οποία δεν συνέβησαν και που προσπαθούν να θίξουν 
την οποιαδήποτε αξιοπρέπεια μου σας παρακαλώ… 

Παπαϊωάννου: Συγνώμη θεωρήσατε τον κ.Καπέτη σαν παράσιτο και σας είπα… 
Χειμώνας: Ανέφερα τον λόγο που βρίσκομαι εκεί. Η συνεδρίαση εμένα μου 

κοινοποιήθηκε ότι δεν ήξερε κανείς από το μέλος του διοικητικού συμβουλίου των εργαζομένων 
ότι είναι σε διακοπές και δεν γνώριζε για τη συνεδρίαση. Πήρα την ενδιαφερόμενη και αυτή μου 
πήρε τηλέφωνο κι ήρθα το πρωί εδώ και προσπάθησα να μαζέψω κάποια μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου, γιατί διαφορετικά θα είχα και απόφαση του διοικητικού συμβουλίου για να έρθουμε 
εκεί. Μακριά από εμένα τραμπουκισμοί, ότι κάνω το κάνω με το πρόσωπό μου φανερά και 
λέγοντας αυτά που ειπώθηκαν και μάλιστα σας το τόνισα εδώ για να μη δημιουργήσω πρόβλημα 
με τη λανθασμένη άποψη και αντίληψη ότι οι συνεδριάσεις μπορεί να γίνουν κλειστές αποχώρησα 
μετά την τοποθέτησή μου χωρίς να ακούσω τις τοποθετήσεις των μελών που είχα όλο το 
δικαίωμα να κάνω. Επομένως κ.Παπαϊωάννου σας παρακαλώ πολύ. 

Μελιόπουλος: Είναι πρωτοφανές αυτό που γίνεται από τη μεριά της πλειοψηφίας, 
συζητάμε το θέμα που φέρνει εδώ τη μη ανανέωση της σύμβασης μιας εργαζόμενης και ακούω 
αναφορές και πάει το θέμα από τη μεριά της προέδρου αν είχε ή αν δεν είχε το δικαίωμα ή πως 
ήρθε ο πρόεδρος στη συνεδρίαση του Δ.Σ.  

Αντί λοιπόν να συζητάμε αυτό το σοβαρό θέμα πάει να ξεφύγει το θέμα. Μάλλον επίτηδες 
το κάνει η κ.Παπαϊωάννου και βάζει θέμα αν είχε ή δεν είχε δικαίωμα ο πρόεδρος, πρωτοφανές 
και αυτό, πρόεδρος των εργαζομένων να μην μπορεί να συμμετέχει σε μια συνεδρίαση 
διοικητικού συμβουλίου που συζητάνε την απόλυση μιας εργαζόμενης. Αν αυτές είναι οι 
δημοκρατικές σας ευαισθησίες που επικαλείστε τρεις και λίγο να τις χαίρεστε.  

Τις αντιλαϊκές πολιτικές, τις ευθύνες για το πώς έχουν καταντήσει οι δημοτικοί παιδικοί 
σταθμοί σε όλη τη χώρα και εδώ τις έχουμε θίξει όλοι και πολύ περισσότερο εγώ. Αυτό όμως 
εσείς ως Πόντιοι Πιλάτοι το επικαλείστε για να λέτε «νίπτω τας χείρας μου» κι εγώ δεν φταίω σε 
τίποτα που στέλνω μια εργαζόμενη στο σπίτι της χωρίς να μπορεί να ταΐσει αύριο τον εαυτό της 
και την οικογένειά της.  

Κε Σουμελίδη αυτό δείχνει το ποιόν μερικών δημοτικών συμβούλων που δεν αφήνουν να 
μιλήσει δημοτικό σύμβουλο….. 

Δήμαρχος:  Πρέπει να πούμε κάποια πράγματα που είναι αυτονόητα, αυτονόητο είναι ότι 
είναι αναντίρρητη ανάγκη να παρθεί ένας βρεφονηπιοκόμος.  

Παρακαλώ τον κ.Κυρατλίδη να με ακούσει για την τοποθέτηση που έκανε, όταν ήρθε 
σήμερα η κ.Κεχαγιά στο γραφείο μου για να εκθέσει το πρόβλημα, της είπα το προφανές, ότι δεν 
υπάρχει καμία διάθεση να λυθεί η σύμβασή της αλλά πρέπει να παρθεί πρώτα βρεφονηπιοκόμος. 
Εμάς μας ενδιαφέρει η λειτουργία του σταθμού, για να λειτουργήσει ο σταθμός θα πρέπει η 
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βρεφονηπιοκόμος η οποία απολύθηκε από το ΑΣΕΠ να αντικατασταθεί, άρα πράγματι υπάρχει 
πρόβλημα.  

Ζήτησα από την κεντρική υπηρεσία και όχι την υπηρεσία του βρεφονηπιακού η οποία είχε 
εξυφασμένη άποψη και ήθελα να ακούσω την άποψη της κεντρικής υπηρεσίας. Ζήτησα από την 
κεντρική υπηρεσία να μου εξηγήσει με ποιον τρόπο θα μπορούσε και να παραμείνει η κ.Κεχαγιά 
και να παρθεί μία βρεφονηπιοκόμος που ξαναλέω είναι αναντίρρητη ανάγκη, δεν μπορεί να 
λειτουργήσει αλλιώς ο σταθμός.  

Η απάντηση της κεντρικής υπηρεσίας ήταν ότι αυτό μπορεί να γίνει μόνο με αλλαγή του 
ΟΕΥ και με ενημέρωση βέβαια, γιατί δεν ζητάμε έναν υπάλληλο από το ΕΣΠΑ όποια στιγμή 
θέλουμε, υπάρχει ένας προγραμματισμός. Αυτό βέβαια σήμαινε κάποιο χρονικό κενό, ποιος θα 
αναλάβει την ευθύνη γι αυτό το χρονικό κενό; Δυστυχώς κανείς. Άρα αυτή τη στιγμή το μόνο που 
μπορεί να γίνει, από τη στιγμή που θεωρούμε αναντίρρητη ανάγκη την πρόσληψη 
βρεφονηπιοκόμου είναι να προσληφθεί βρεφονηπιοκόμος.  

Έτσι έχουν τα πράγματα κ.Μελιόπουλε και όχι διαφορετικά. Και πράγματι να ξέρετε 
ευαισθησία έχουμε όλοι, η διαφορά είναι ότι εμείς πρέπει να διοικήσουμε. Εσείς δεν διοικείτε 
κ.Μελιόπουλε. Από εμάς θα ζητηθεί η ευθύνη για οτιδήποτε πάει στραβά, κανείς δεν θα ζητήσει 
ευθύνη από εσάς. 

Μελιόπουλος: Επί της διαδικασίας, έχει παρατηρηθεί από την απέναντι πλευρά 
συγκεκριμένοι σύμβουλοι δεν θα μιλήσω το τι κάνουν όταν μιλάνε άλλοι δημοτικοί σύμβουλοι 
της μειοψηφίας, θα μιλήσω αυτό που έγινε τώρα, σαν μικρές μαθητριούλες… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Κε Μελιόπουλε, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται 

δεκτό. Ο γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε 
ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης του Δημάρχου. Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική 
ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 
παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω εισήγηση. Έτσι: 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δεκατέσσερις (14) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Λαζαρίδης, 
Χ.Κούτρας, Τ.Χατζηαθανασίου, Β.Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, 
Θ.Κορωνάς, Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Σ.Ασλάνογλου, Γ.Ορφανίδης, 
Ε.Ιακωβίδου, Α.Σιακαβάρας. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν δέκα (10) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ.Αγγελίνας, Θ.Τέτος, 
Ι.Κυρατλίδης, Μ.Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Π.Παπαδίνα, Α.Μαρκούλης, 
Σ.Στουγιάννος, Γ.Μελιόπουλος 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-8-2017 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 13/2017 ειδικά αιτιολογημένη απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την 
επωνυμία «Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «Θ.Ζωγιοπούλου», περί μη ανανέωσης σύμβασης 
ΕΣΠΑ (Ε.Ε.Τ.Α.Α.) κατηγορίας Ι.Δ.Ο.Χ 
3.- Το με αρ. πρωτ. Οικ.28449/14-9-2016  έγγραφο του ΥΠ.Ε.Σ.Δ.Α. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 68 του Ν.4416/2016, του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης) και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  

Εγκρίνει την αριθ. 32/2017 ειδικά αιτιολογημένη απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου του 
Ν.Π. με την επωνυμία «Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «Θ.Ζωγιοπούλου», περί μη 
ανανέωσης σύμβασης ΕΣΠΑ (Ε.Ε.Τ.Α.Α.) κατηγορίας Ι.Δ.Ο.Χ. 

ΑΔΑ: 6Ι67Ω9Ο-0Υ6



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  490 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Μιχαήλ Σουμελίδης 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Παπαδόπουλος  Ε. Εμμανουηλίδης  
Α. Σιδηρόπουλος  Ι. Καραγιάννης  
Δ. Κουλουριώτης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης     
Σ. Στουγιάννος     
Γ. Μελιόπουλος     
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-9-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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